
Ik vind het een heel mooi wetsvoorstel, omdat de bestaande regels omtrent seksueel 

intimiderend gedrag ivm verkrachting een aanranding en pedofilie strikter worden 

(hogere straf) en de grens van de bewezenverklaring van verkrachting ligt nu lager, 

wat van cruciaal belang is voor de huidige maatschappij. We worden allemaal vrijer 

en dit brengt helaas met zich mee dat bepaalde mensen de grens gaan opzoeken 

tegen de wil van de ander in. Door de vernieuwing van de invulling van 

verkrachting/aanranding, hoef je zelf als slachtoffer niet per se meer aan te tonen dat 

het ging om dwang geweld of bedreiging. De verdachte moet maar bewijzen dat 

hij/zij de duidelijkheid heeft opgezocht. Wat minder goed is, zijn de straffen op 

(bewezen/vermoeden van) pedofilie. Wat mij betreft, mogen deze straffen maximaal 

zijn. We hebben hier te maken met onschuldige, pure kinderen die geen wil kunnen 

tonen als het gaat om seks/intiem contact. Op zo'n jonge leeftijd hoor je je alleen 

bezig te houden met spelen, leren en fysiek/mentaal groeien. Zij hebben fysiek de 

bouw noch mentaal de volwassenheid er niet voor om seksueel actief te zijn, laat 

staan gedwongen. Pedofilie wordt steeds toegankelijker in Nederland en dat moet 

abrupt worden tegengegaan. Dit voorstel sluit grotendeels bij mij opvattingen over 

strafbaar seksueel gedrag, maar zoals ik al zei, de straffen per delict mogen veel 

hoger. Een goede manier om informatie te geven en discussie te voeren over 

seksueel grensoverschrijdend gedrag is het regelmatig spreken over de gevolgen 

wat dit gedrag met de slachtoffers doet. Wat het doet met de familie- en vrienden en 

omgeving van het slachtoffer. De daders hebben hier een geringe tijd "plezier" van, 

maar schaden een persoon en diens familie voor het leven. Veel informatie 

verspreiden (televisie, internet via alle sociale media-accounts) over de gevolgen van 

deze delicten. Een goede uitvoering vereist de juiste mensen. Mensen met een hart 

en verstand die begrijpen hoe ernstig deze delicten zijn. Verder (minder emotioneel) 

is het nodig om de wetten goed en waterdicht uit te werken. De voorlichting heb ik 

hierboven al besproken. Dit zijn gevoelige onderwerpen die je gevoelig moet 

overbrengen om in elk geval bij een gedeelte van de (toekomstige) daders de ideeën 

weg te nemen. Iemand die voornemens heeft om seksueel grensoverschrijdend 

gedrag te tonen, zal dit vroeg of laat doen. De signalementen moeten daarom 

serieus opgepakt worden. Ik hoop van harte dat dit wetsvoorstel definitief wordt en 

dat wij hier in Nederland strikter worden. Hogere straffen, want dat werkt 

afschrikkend. De minister van JenV wil ik niets anders meegeven dan succes te 

wensen met het doorgevoerd krijgen van dit wetsvoorstel.   


